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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:726 Uppföljning av Skönhetsutredningen

Hösten 2015 presenterades en utredning som föreslog en lagändring för att öka 
skyddet för konsumenten i samband med kroppsbehandlingar i syfte att 
förändra utseendet. Förslaget var under våren 2016 ute på en remissrunda. Efter 
det har vi inte hört något mer. 

I svaret på interpellationen 2015/16:704 uttrycker statsrådet Gabriel Wikström 
att han vill gå skyndsamt fram med att ta fram en ny lag på området för att öka 
konsumentskyddet vid kroppsbehandlingar och att han ska se över vilka delar 
som går att tidigarelägga. 

Nu har det gått över ett halvår sedan min interpellation, och därför vill jag fråga 
statsrådet: 

 

Vilka initiativ eller åtgärder har statsrådet vidtagit sedan min senaste 
interpellation, och när kan vi förvänta oss att se en ny lagstiftning?

………………………………………

Jessika Roswall (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-26
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 12.00


